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Interoelacia

w imieniu mieszkaic6w wtoclawka, zwracam siq z pro6bE o przeanalizowanie moiliwosci

rozszerzenia iloaci punkt6w zbierania glos6w mieszkafic6w dla inwestycji, kt6re maja bya realizowane

z Budietu Obywatelskiego.

Historia gfosowai mieszkaic6w w procesie wyboru inwestycii realizowanych w ramach

Budietu Obywatelskiego pokazuie, ie okolo 70% gtos6w oddawana jest w spos6b tradycyjny

W zwiazku z powyiszym w opinii mieszkaic6w, kt6rzy zwr6cili siq do mnie 2 proibA o interwencjq,

naleiy poprawii dostepnoii punkt6w gtosowan.

Wydaje siq, ie w celu zwiqkszenia zainteresowania idq Budietu Obywatelskiego oraz poprawE

dostqpno3ci dla mieszkaric6w, w regulaminie 80 powinien znaleic sie zapis, kt6ry okre5lai bqdzie, ie

glosy mieszkarlc6w zbierane rE we wszystkich instytucjach zwiqzanych z samorzqdem miasta

(szkolach, przedszkolach, bibliotekach itp.).


